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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani
Lázár Jánoshoz, a Miniszterelnökséget vezető miniszterhez

„Ismét kiszúrnak a volt szolgálati nyugdíjasokkal? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Honvéd Egészségpénztár volt tagjainak kártalanításával kapcsolatos, levélben feltet t
kérdésemre adott válaszából világosan kiderül, hogy bár több mint egy év késlekedés utá n
megkezd ődött és kifizetésre került az Információs Hivatal kárt szenvedett tagjaina k
kártalanítása, az csak az aktív állományú tagok esetében történt meg . Így azok, akik korábban
a Hivatal állományába tartoztak vagy azzal kapcsolatban váltak az Egészségpénztár tagjává ,
ám mára nem aktív állományúak (így többek között a volt szolgálati nyugdíjasok,
nyugállományúak), semmilyen kártalanításban nem részesülnek .

Miniszter Úr! Ezt felháborítónak tartom! Hisz ők szintén évtizedekig szolgálták
Magyarország biztonságát. Ezt követően tűnt el az egészség-meg őrzési célra féletett
megtakarításuk . Egyértelmű , hogy a tagok nem t őzsdéztek, valamint a munkáltató és évekig
fizette számukra a cafeteiát ebben a konstrukcióban .

Súlyos diszkrimináció és erkölcsileg is elfogadhatatlan, ha különbséget tesznek a károsulta k
között . Emellett ez nagyon rossz üzenet az állomány aktív tagjai részére is .

Kérdésem ezek alapján :

Mikor kártalanítják az érintett, mára nem aktív állományú, többek között volt szolgálat i
nyugdíjas, illetve nyugdíjas károsultakat ?

Budapest, 2016. december 30 .
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Demeter Márt a

országgyűlési képviselő

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére
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